

VISA

Credit Cards Easy Payment Plans خطط السداد الميسرة لبطاقات الإئتمان

Terms and conditions الشروط والأحكام

ahli united bank

VALID THRU

Debit

Manno Marino

Platinum

IALID THRU

VISA

Debit

inited bank



Easy Payment Plan خطة السداد الميسرة

Installment of purchases with interest rate on credit cards

Easy Payment Plan is a service which allows our customers to convert credit card purchases into equal monthly installments.

The service is provided for online transactions and purchases transactions performed via the point of sale POS.

The minimum transaction amount is EGP500 and there no maximum amount as long as they are within the credit card available limit.

The installment tenor ranges from 3 months up to 36 months depending on the cardholder's preference.

The flexibility of changing the tenor of an existing installment Payment Plan is not available.

There are no maximum number of enrollments in Installment Payment Plan service as long as they are within the card's credit limit.

The installment is posted as part of the amount due, the total amount due is equals to the installment/s premium amount plus the minimum amount due.

The cardholder should adhere to the monthly installments during the selected repayment period.

The bank has the right to amend the current terms and conditions and tariffs from time to time and shall notify with the amendment through any mean of communication considered adequate.

The introduced amendments to these conditions are an integral part of them without a written approval from the customer.

In case the client missed three consecutive installments, the plan will be cancelled automatically.

تقسيط عمليات الشراء مع معدل الفائدة ببطاقات الائتمان

خطة السداد الميسرة هي خدمة تتيح لعملائنا تحويل مشترياتهم من بطاقات الائتمان إلى أقساط شهرية متساوية.

يتم توفير الخدمة للمعاملات الإلكترونية والمشتريات.

الحد الأدنى لمبلغ المعاملة هو 500 جنيه مصري ولا يوجد حد أقصى للمبلغ طالما أنها ضمن الحد المتاح لبطاقة الائتمان.

تتراوح مدة التقسيط من 3 شهرًا حتى 36 شهرًا اعتمادًا على تفضيل حامل البطاقة.

لا يمكن تغيير مدة خطة الدفع الحالية بالتقسيط الى مدد أخرى.

لا يوجد حد أقصى لعدد التسجيلات في خدمة خطة الدفع بالتقسيط طالما انها ضمن الحد الائتماني المتاح للبطاقة.

يتم ترحيل القسط كجزء <mark>من</mark> المبلغ المستحق، ويكون إجمالي المبلغ المستحق يساوى مبلغ القسط / الأقساط بالإضافة إلى <mark>الح</mark>د الأدنى للمبلغ المستحق.

يجب على حامل البطاقة الالتزام بالأقساط الشهرية خلال فترة السداد المح<mark>ددة.</mark>

يحق للبنك تعديل الشروط والأحكام وتعريفة الرسوم الحالية من وقت لأخر مع اخطار العميل بالتعديل من خلال أي وسيلة مناسبة يراها البنك

تعد التعديلات المدخلة على هذه الشروط جزءًا لا يتجزأ منها دون موافقة خطية من العميل.

في حالة تخلف العميل عن ثلاث أقساط متتالية، سيتم إلغاء الخطة تلقائيًا.



لا توجد رسوم للبرنامج؛ ومع ذلك، إذا رغب حامل البطاقة في تسوية المبلغ المستحق قبل نهاية فترة السداد المحددة، فسيتم تطبيق رسوم تسوية 5% على رصيد المبلغ المتبقى المستحق.

لن تكون هذه الخدمة متا<mark>ح</mark>ة إذا تجاوز<mark>ت ب</mark>طاقة الائتمان الحد الأقصى و<mark>/</mark> أو متأخر السدا<mark>د و / أو</mark> معلق.

يمكن طلب تثبيت المعاملة في غضون 20 يومًا من تاريخ العملية.

لا يوجد عقد او وثيقة للتقديم على خطة التقسيط.

يمكن طلب تثبيت المعاملة سواء كانت معاملة نفذت محليا او دوليا بالعملة المحلية.

لمعرفة التعريفة والرسوم يرج<mark>ى زيار</mark>ة موقعنا https://www.ahliunited.com

The program has no fees; however, If the cardholder wishes to settle the outstanding amount before the end of selected repayment period 5% early settlement fees will be applied on the remaining balance.

This service will not be available if the credit card is over limit and/or delinquent and/or suspended.

The request to install transaction can be processed within 20 days from posting date.

No contract or document needed for applying on the installment plan.

Customer can request to install either local or international transactions that are posted on the credit card in EGP as a billing currency.

For tariff and charges please visit our website https://www.ahliunited.com



خطة تقسيط الدفع بدون فوائد على بطاقات الائتمان من خلال شبكة تجار محددة

خطة السداد الميسرة هي خدمة تتيح لعملائنا تحويل مشترياتهم من بطاقات الائتمان إلى أقساط بدون فائدة من خلال قائمة مختارة من التجار وبناءً على المدد المعلنة من قبل البنك لكل تاجر.

يتم توفير الخدمة للمعاملات الإلكترونية والمشتريات التي تتم عبر نقاط البيع

يجب على حامل بطاقة الائتمان أن يطلب من التاجر خطة السداد بدون فوائد قبل تنفيذ المعاملة.

يتم تحديد مدة التقسيط بناعً على الصفقة بين البنك والتاجر، وتخضع جميع طلبات 0% EPP لموافقة التجار.

الحد الأدنى لمبلغ المعاملة هو 500 جنيه مصري ولا يوجد حد أقصى للمبلغ طالما أنها ضمن الحد المتاح لبطاقة الائتمان.

تتراوح مدة التقسيط من 3 أشهر إلى 24 شهرًا حسب تفضيل حامل البطاقة والمدد المعلنة من قبل البنك للتاجر المحدد.

لا يوجد حد أقصى لع<mark>دد ا</mark>لتسجيلات في خدمة خطة الدفع بالتقسيط طالما أنها <mark>ضمن</mark> الحد المتاح لبطاقة الائتمان.

يتم ترحيل القسط كجزء من المبلغ المستحق، ويساوي إجمالي المبلغ المستحق القسط / الأقساط بالإضافة إلى <mark>الحد الأدن</mark>ي للمبلغ المستحق.

لن تكون هذه الخ<mark>دمة م</mark>تاحة إذا تجاوزت بطاقة الائتما<mark>ن</mark> الحد الأقصى و / أو المتأخرة و / أو معلقة.

يحق للبنك تعديل الشروط والأحكام وتعريفة الرسوم الحالية من وقت لأخر مع <mark>اخطار العميل بالتعديل من</mark> خلال أي وسيلة مناسبة يراها البنك.

0% Interest Instalment Plan Through specific merchants' network

Easy Payment Plan is a service which allows our customers to convert credit card purchases into installments with zero interest through a selective list of merchants and based on the announced tenors by the bank for each merchant.

The service is provided for both online and purchases transactions performed via the point of sale POS.

Credit Cardholder must ask the merchant for the zero-installment payment plan using AUBE credit cards before executing the transaction.

Instalment tenor is determined based on the announced tenors by the bank for each and every selected merchant.

The minimum transaction amount is EGP500 and there no maximum amount as long as they are within the credit card available limit.

The installment tenor ranges from 3 months up to 24 months depending on the cardholder's preference and the announced tenors by the bank for the selected merchant.

There is no maximum number of enrollments in the installment payment plan service as long as they are within the credit card's available limit.

The installment is posted as part of the amount due, The total amount due is equals to the installment/s premium in addition to the minimum amount due.

This service will not be available if the credit card is over limit and/or delinquent and/or suspended.

The bank has the right to amend the current terms and conditions and tariffs from time to time and shall notify with the amendment through any mean of communication considered adequate.



The introduced amendments to these conditions are an integral part of them without a written approval from the customer.

The cardholder should adhere to the monthly installments.

EPP 0% through a selective list of merchants cannot be combined with any other offer.

The program has no fees; however, 0% early settlement fees will be applied on the remaining balance.

In case the client missed three consecutive installments, the plan will be cancelled automatically.

Customer can request to install the transactions executed locally only with the agreed merchants / stores defined in the contract agreement between the bank and the merchant/store.

For tariff and charges please visit our website https://www.ahliunited.com

تعد التعديلات المدخلة على هذه الشروط جزءًا لا يتجزأ منها دون موافقة خطية من العميل

يجب على حامل البطاقة الالتزام بالأقساط الشهرية.

80 EPP من خلال قائمة انتقائية من التجار لا يمكن دمجها مع أي عرض آخر.

البرنامج ليس له رسوم؛ ومع ذلك، إذا رغب حامل البطاقة في تسوية المبلغ المستحق قبل نهاية فترة السداد المحددة، فسيتم تطبيق رسوم تسوية 0% على رصيد المبلغ المتبقى المستحق.

في <mark>حالة تخلف العميل عن ثلاثة أقساط متتالية، سيتم</mark> إلغاء الخطة تلقائيًا.

يمكن للعميل طلب تثبيت المعاملات المنفذة محليا فقط مع التجار/المتاجر المتفق عليها والمحددة في اتفاقية العقد بين البنك والتاجر/المتجر.



0% Interest Instalment Plan with admin fees

Easy Payment Plan is a service which allows our customers to convert any of his credit card purchases into an equal installment with zero interest with upfront admin fees.

The service is available for both online and purchases performed via the point of sale POS.

The minimum transaction amount is EGP500 and there no maximum amount as long as they are within the credit card available limit.

The installment tenor ranges from 3 months up to 12 months depending on the cardholder's preference.

There is no maximum number of enrollments in the installment payment plan service as long as they are within the credit card's available limit.

The installment is posted as part of the amount due, the total amount due is equals to the installment/s premium plus the minimum amount due.

This service will not be available if the credit card is over limit and/or delinquent and/or suspended.

The bank has the right to amend the current terms and conditions and tariffs from time to time and shall notify with the amendment through any mean of communication considered adequate.

The introduced amendments to these conditions are an integral part of them without a written approval from the customer With the customer's right to view the amended terms and conditions on the bank's official website.

The cardholder should adhere to the monthly installments.

EPP 0% cannot be combined with any other offer.

خطة تقسيط بدون فوائد برسوم إدارية من بطاقات الائتمان

خطة الدفع الميسرة هي خدمة تتيح لعملائنا تحويل أي من مشترياتهم ببطاقة الائتمان إلى أقساط متساوية بدون فائدة مع رسوم إدارية.

يتم توفير الخدمة للمعاملات الإلكترونية والمشتريات التي تتم عبر نقاط البيع.

الحد الأدنى لمبلغ المعاملة <mark>هو 500 جنيه مصري ولا</mark> يوجد حد أقصى للمبلغ طالما أنها ضمن الحد المتاح لبطاقة الائتمان.

تتراوح مدة التقسيط من 3 أشهر إلى 1<mark>2</mark> شهرًا حسب تفضيل حامل البطاقة.

لا يوجد حد أقصى لعدد المسجلين في خدمة خطة الدفع بالتقسيط طالما أنهم ضمن الحد المتاح لبطاقة الائتمان.

يتم ترحيل القسط كجزء من المبلغ المستحق، المبلغ الإجمالي المستحق يساوي القسط / الأقساط بالإضافة إلى الحد الأدنى للمبلغ المستحق.

لن تكون هذه الخدمة مت<mark>احة</mark> إذا تجاو**زت** بطاقة الائتمان الحد الأقصى و / أو المت<mark>أخر</mark>ة و / أ<mark>و المع</mark>لقة.

يحق للبنك تعديل الش<mark>روط</mark> والأحك<mark>ام وت</mark>عريفة الرسوم الحالية من وقت لأخر مع اخطار العميل بالتعديل من خلال أي وسيلة مناسبة يراها البنك.

تعد التعديلات المدخلة على هذه الشروط جزءًا لا يتجزأ منها دون الحصول على موافقة خطية من العميل، مع أحقية العميل في الاطلاع علي الشروط والأحكام المعدلة علي الموقع الرسمي للبنك.

يجب على حام<mark>ل</mark> البطاقة الالتزام بالأقساط الشهرية وفي حالة تخلف العميل عن ثلاث أقساط متتالية، سيتم إلغاء الخطة تلقائيًا.

80 EPP لا يمكن دمجها مع أي عروض آخري.



ذلك، إذا The program has upfront fees; and 0% early ذلك، إذا settlement fees will be applied on your remaining balance in case the customer requested to cancel ق ريبوم the service on an early stage.

Customer can request to install the transactions that were executed either locally or international that are posted on the credit card in EGP as a billing currency.

For tariff and charges please visit our website https://www.ahliunited.com

يوجد مصاريف ادارية تدفع مرة واحدة؛ ومع ذلك، إذا رغب حامل البطاقة في تسوية المبلغ المستحق قبل نهاية فترة السداد المحددة، فسيتم تطبيق رسوم تسوية 0% على رصيد المبلغ المتبقي المستحق.

يمكن طلب تثبيت المعاملات التي تم تنفيذها محليًا أو دوليًا والتي تم تسجيلها على بطاقة الائتمان بالجنيه المصرى.



برنامج التقسيط النقدي لبطاقات الائتمان مع معدل الفائدة

يقدم AUB لحاملي بطاقاتهم إمكانية سحب النقود من بطاقتهم الائتمانية وتقسيط هذا المبلغ بفائدة ثابتة.

ويتم تقديم هذا النوع من الخدمات من خلال طريقتين؛ إما من خلال أجهزة الصراف الآلي أو من خلال الحساب، على النحو التالي:

عبر أجهزة الصراف الآلى

يمكن للعميل سحب مبلغ الطلّب من خلال أجهزة الصراف الآلي التابعة لبنك AUBE أو من خلال أي أجهزة صراف آلي تابعة لبنك آخر والاتصال بمركز خدمة العملاء 1907لطلب تثبيت المبلغ بعد تنفيذ المعاملة.

يتم تر<mark>حيل جمي</mark>ع معاملات أج<mark>هزة الص</mark>راف الآلي بشكل طبيعي في غضون يومين كحد <mark>أق</mark>صى.

العملاء الذين لديهم بطاقة ائتمان فقط وليس لديهم حساب جاري أو توفير، سيتعين عليهم استخدام خيار أجهزة الصراف الآلي فقط.

ملحوظة:

العمولة على أجهزة الصراف الآلي ستكون هي نفسها المطبقة.

سيتم تطبيق معدل الفائدة العادي للعملية حتى يطلب العميل الخدمة من خلال مركز خدمة العملاء بالاتصال 19072 لتحويل المعاملات إلى أقساط من خلال الحساب.

عبر حسابه بالبنك

يمكن للعميل طلب هذا النوع من خلال مركز خدمة العملاء 197072 بالاتصال بالبنك قبل تنفيذ المعاملة بيومين عمل للسماح للبنك بخصم المبلغ المطلوب من بطاقة ائتمان العميل وإيداع المبلغ في الحساب المفضل للعميل (الجاري / التوفير).

Easy Cash Instalment Program with interest rate

AUB offers their cardholders to withdraw cash from their credit card and install this amount with interest rate.

This type of service is offered through two methods; either through the ATMs or through the account, elaborated as follows: -

Over ATM

Customer can withdraw the request amount either through AUBE ATMs or through any other bank's ATMs and contact the Call Center Agent requesting to install the amount after the transaction is posted on the system.

All ATM transactions are posted normally within maximum two days.

Customers with credit card only and have no current or saving account will have to utilize the ATM option only.

NB:

Commission over ATM will be same as applied.

Normal interest rate and process will be applied until customer requests the service through the call center to convert the transactions into instalment.

Through Account

Customer can request this type through the bank's call center prior to the transaction execution with two working days to allow the bank to debit the requested amount from the customer's credit card and credit the amount in the customer's preferred account (current / saving).



The minimum transaction amount is EGP1000, while maximum eligible amount capped at from credit card limit.

The installment tenor ranges from 6 months up to 36 months depending on the cardholder's preference.

The program has no fees; however, 5% early settlement fees will be applied on the remaining balance in case of cancelling the instalment before its identified date.

The installment is posted as part of the amount due, the total amount due is equals to the installment/s premium plus the minimum amount due.

There is no maximum number of enrollments in the installment payment plan service as long as they are within the 100% of credit card limit.

The request to install transaction can be processed within 20 days from posting date.

In case the client missed three consecutive installments, the plan will be cancelled automatically.

The bank has the right to amend the current terms and conditions and tariffs from time to time and shall notify with the amendment through any mean of communication considered adequate.

The introduced amendments to these conditions are an integral part of them without a written approval from the customer.

For tariff and charges please visit our website https://www.ahliunited.com

الحد الأدنى لمبلغ المعاملة هو 1000 جنيه مصري، بينما الحد الأقصى للمبلغ المؤهل محدد من الحد الأقصى لبطاقة الائتمان.

تتراوح مدة التقسيط من 6 أشهر إلى 36 شهرًا حسب تفضيل حامل البطاقة.

البرنامج ليس له رسوم؛ ومع ذلك، إذا رغب حامل البطاقة في تسوية المبلغ المستحق قبل نهاية فترة السداد المحددة، فسيتم تطبيق رسوم تسوية 5% على رصيد المبلغ المتبقى المستحق.

لا يوجد حد أقصى لعدد التسجيلات في خدمة خطة الدفع بالتقسيط طالما أنها ضمن حد بطاقة الائتمان.

يتم ترحيل القسط كجزء من المبلغ المستحق، المبلغ الإجمالي المستحق يساوي القسط / الأقساط بالإضافة إلى الحد الأدنى للمبلغ المستحق.

يمكن طلب تثبيت المعاملة في غضون 20 يومًا من تاريخ العملية.

في حالة تخلف العميل <mark>ع</mark>ن ثلاث أقساط متتالية، سيتم إلغاء الخطة تلقائيً<mark>ًا.</mark>

يحق للبنك تعديل الش<mark>روط</mark> والأحكا<mark>م وتعريفة الرسوم</mark> الحالية من وقت لأخر مع اخطار العميل بالتعديل من خلال أي وسيلة مناسبة يراها البنك.

تعد التعديلات المدخلة على هذه الشروط جزءًا لا يتجزأ منها دون الحصول على موافقة خطية من العميل.



Easy cash Instalment program with admin fees & Zero Interest rate

AUBE offers their card holders to withdraw cash from their credit cards and install with 0% interest rate by paying processing fees upfront

The minimum transaction amount is EGP1000, while maximum eligible amount capped at from credit card limit.

The installment tenor ranges from 3 months up to 12 months depending on the cardholder's preference.

The program has upfront fees; and 0% early settlement fees will be applied on the remaining balance in case of cancelling the instalment before its identified date.

The installment is posted as part of the amount due, the total amount due is equals to the installment/s premium plus the minimum amount due.

There is no maximum number of enrollments in the installment payment plan service as long as they are within the 100% of credit card limit.

In case the client missed three consecutive installments, the plan will be cancelled automatically.

The bank has the right to amend the current terms and conditions and tariffs from time to time and shall notify with the amendment through any mean of communication considered adequate.

The introduced amendments to these conditions are an integral part of them without a written approval from the customer. With the customer's right to view the amended terms and conditions on the bank's official website.

For tariff and charges please visit our website https://www.ahliunited.com

برنامج التقسيط النقدي لبطاقات الائتمان برسوم إدارية و بدون فائدة

يقدم AUBE لحاملي بطاقاتهم سحب النقود من بطاقاتهم الائتمانية وتقسيطها بسعر فائدة 0% عن طريق دفع رسوم ادارية مقدمًا

الحد الأدنى لمبلغ المعاملة هو 1000 جنيه مصري، في حين أن الحد الأقصى للمبلغ المؤهل محدد بحد أقصى لبطاقة الائتمان.

تتراوح مدة التقسيط <mark>من 3 أشهر إلى 1</mark>2 شهرًا حسب تفضيل حامل البطاقة.

البرنامج به رسوم تدفع مقدما؛ ومع ذلك، إذا رغب حامل البطاقة في تسوية المبلغ المستحق قبل نهاية فترة السداد المحددة، فسيتم تطبيق رسوم تسوية 0% على رصيد المبلغ المتبقى المستحق.

يتم ترحيل القسط كجزء من المبلغ المستحق. والمبلغ الإجمالي المستحق يساوي القسط / الأقساط بالإضافة إلى الحد الأدني للمبلغ المستحق.

لا يوجد حد أقصى لعدد التسجيلات في خدمة خطة الدفع بالتقسيط طالما أنها ضمن حد بطاقة الائتمان.

في حالة تخلف العميل عن ثلاث أقساط متتالية، سيتم إلغاء الخطة تلقائيًا.

يحق للبنك تعديل الشروط والأحكام وتعريفة الرسوم الحالية من وقت لأخر مع اخطار العميل بالتعديل من خلال أي وسيلة منا<mark>سب</mark>ة يراها البنك.

تعد التعديلات المدخلة على هذه الشروط جزءًا لا يتجزأ منها دون الحصول على موافقة خطية من العميل. مع أحقية العميل في الإطلاع على الشروط والأحكام المعدلة على الموقع الرسمي للبنك.